

Referat fra TU møde d. 29. april 2018

Tilstede: Susanne Steffen, Mikkel og Jakob

Referent: Jakob

- 1) Evaluering af Klør 5
 - a) Møde har været afholdt mellem Hvidovre, Hedebo, Starmaster's og TU.
 - Enighed om at 2017-2018 fyldte for mange weekender
 - Ny plan for 2018-2019 er udarbejdet. TU støtter op om denne
- 2) Ranglister:
 - a) Evaluering af rangliste finale 2017 (7/4-2018).
 - God dag for de fremmødte. Der skal arbejdes med bedre info om hvem der spiller finale, og hvorledes der afholdes alm. rangliste ved siden af.
 - b) Spørgeskema udleveres ved hhv. Hvidovre og Roskilde Open med henblik på at få et pejlemærke for fremtidige Swiss - cup vs. pulje -cup
 - c) Tanker for rangliste til 2019
 - Skal der være en finale?
 - Hvad kan og vil vi bruge ranglistepoint til?
 - Skal TU sætte datoerne, eller skal det være op til klubberne?
 - Skal vi have flere eller færre ranglisteturneringer?
 - Hvordan får vi flere til at deltage?
- 3) DVC.
 - a) Opdatering af DVC info på petanque.dk. Mikkel skriver til Pernille
 - b) Tastning af kampe i PetanquePortalen
- 4) DM
 - a) Område besigtiget. Arbejdsdokument udarbejdet.
 - b) Single start torsdag d. 5/7-2018 kl. 12
- 5) Eventuelt.
 - a) Næste møde 20/5-2018 kl 10 hos Mikkel.
 - b) Punkter til næste møde:
 - DM
 - Opsamling på spørgeskemaer
 - Ranglisteturneringer.